
Protokół nr III/24 

z sesji Rady Miejskiej w Barcinie, 

która odbyła się 17 maja 2024 r. 

w Sali Konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Barcinie 

 

 

Czas trwania obrad: 813 –  838 

Sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Barcina (załącznik nr 1) - w trybie art. 20 

ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym. 

Radni zostali powiadomieni o terminie posiedzenia (załącznik nr 2) otrzymując 

porządek obrad wraz z projektami uchwał. 

Posiedzeniu przewodniczyła: Agnieszka Sulecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej. 

 

 
 

Ad 1 i 2. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej witając wszystkich przybyłych na III sesję Rady 

Miejskiej dokonała jej otwarcia, po czym stwierdziła na podstawie listy obecności, 

stanowiącej załącznik nr 3 do niniejszego protokołu, że w obradach uczestniczy 

15 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania uchwał. 

 

Ad 3. 

 

 Następnie przystąpiono do ustalenia porządku obrad (załącznik nr 1).  

 

Z uwagi na brak wniosków o zmianę porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Ustalenie porządku obrad.  

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  

6. Interpelacje i zapytania oraz udzielone odpowiedzi.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie uchwalonym uchwałą 

Nr LXV/563/2023 Rady Miejskiej w Barcinie z dnia 15 grudnia 2023 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Barcin uchwalonej Uchwałą Nr LXV/564/2023 Rady Miejskiej w Barcinie z dnia 

15 grudnia 2023 roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania ulg w spłacaniu należności 

pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym, przypadających Gminie Barcin oraz 

jej jednostkom podległym, a także wskazania organów do tego uprawnionych 
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oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których 

ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części nieruchomości oznaczonej według 

ewidencji gruntów nr 133/8 położonej w obrębie ewidencyjnym Barcin Wieś, 

gmina Barcin. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów w północno-wschodniej części 

obrębu ewidencyjnego Piechcin, gmina Barcin. 

12. Wolne wnioski, zapytania i informacje.  

13. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad 4.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agnieszka Sulecka informując o działalności 

Przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym przekazała, że z uwagi na 

zbyt krótki okres międzysesyjny nie brała udziału w żadnej uroczystości. Jak 

wspomniała, 14 maja pełniła swój dyżur. Dodała, że takie dyżury będzie pełniła 

w każdy wtorek w godz. 7.00 – 9.00, a wiceprzewodniczący rady w godz. 15.30 – 

16.30.   

 

Nie było chętnych do zabrania głosu nad przedstawioną informacją. 

 

 Ad 5. 

 

Burmistrz Michał Pęziak przedstawiając sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym (załącznik nr 4) powiedział: „Tradycyjnie zacznę od zamówień 

publicznych. Zakończyliśmy postępowanie w trybie podstawowym na opracowanie 

dokumentacji projektowo-kosztorysowych dla inwestycji drogowych. Wpłynęło 

6 ofert, wybrano oferty: w części I, II i IV firma MBZ z Włocławka za cenę brutto, część 

I – modernizacja drogi gminnej Mamlicz-Złotowo-Nowe – 40590 zł, część II – 

modernizacja drogi gminnej ul. Dworcowa w Barcinie – cena brutto 32595 zł, część 

IV – modernizacja drogi w Mamliczu, łącznik między drogami powiatowymi – cena 

brutto 28290 zł, część V – modernizacja drogi wewnętrznej na działce w Młodocinie 

tj. działka od drogi wojewódzkiej w kierunku północnym – cena brutto 25830 zł, część 

VI tego zamówienia to jest modernizacja ul. Fabrycznej i ul. Podgórnej w Piechcinie – 

cena brutto 28290 zł i tutaj wygrała na tę część VI firma Forplan z Bydgoszczy, część 

III – modernizacja dróg gminnych na odcinku od ul. Podgórnej  do betoniarni – cena 

brutto 8345,45 zł. Planowane podpisanie umów na 22 maja. Kolejne postępowanie 

w trybie zapytania na stworzenie barcińskich szlaków historyczno-turystycznych – 

wpłynęły 2 oferty, wybrano ofertę firmy MTD Consulting z Poznania za cenę brutto 

99630 zł. Planowane podpisanie umowy 20 maja. I w dniu 16 maja wszczęliśmy 
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postępowanie w trybie podstawowym na budowę świetlicy wiejskiej w Julianowie. 

Planowane otwarcie ofert 3 czerwca. To jeśli chodzi o zamówienia publiczne, 

natomiast tak jak i pani przewodnicząca zauważyła, krótki czas minął od poprzedniej 

sesji. 1 wydarzenie, myślę, które warto tutaj zaprezentować, to mieliśmy w Barcinie 

posiedzenie wojewódzkiej rady seniorów. Na zaproszenie naszych seniorów 

przyjechali przedstawiciele rad seniorskich z całego województwa i mieli takie 

spotkanie u nas. Poznali gminę, poznali wszystkie najważniejsze atrakcje w naszej 

gminie, także nasi seniorzy brali udział w tym spotkaniu i, że tak powiem, działali jako 

przewodnicy po naszych pięknych okolicach.” 

 

Nie było chętnych do zabrania głosu nad przedstawionym sprawozdaniem. 

 

 

Ad 6. 

 

Jak poinformowała przewodnicząca obrad, do Przewodniczącej Rady Miejskiej nie 

wpłynęła na razie żadna interpelacja czy zapytanie. 

 

 

Ad 7. 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie 

uchwalonym uchwałą Nr LXV/563/2023 Rady Miejskiej w Barcinie z dnia 15 grudnia 

2023 r. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem (załącznik nr 5 do protokołu) przedstawiła 

skarbnik gminy Joanna Żmudzińska. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Prawa i Porządku Publicznego Bartłomiej Uszko 

oznajmił, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt zmian 

w budżecie. 

 

Z uwagi na brak wniosków do projektu uchwały przewodnicząca obrad poddała go 

pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych: 

Za: 15 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0  

Imienny wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały w sprawie zmian 

w budżecie uchwalonym uchwałą Nr LXV/563/2023 Rady Miejskiej w Barcinie z dnia 

15 grudnia 2023 r. stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Rada Miejska podjęła uchwałę Nr III/13/2024 w sprawie zmian w budżecie 

uchwalonym uchwałą Nr LXV/563/2023 Rady Miejskiej w Barcinie z dnia 15 grudnia 

2023 r. (załącznik Nr 7).  
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Ad 8. 

 

Po dokonaniu zmian w budżecie przystąpiono do rozpatrzenia kolejnego projektu 

uchwały – w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Barcin 

uchwalonej Uchwałą Nr LXV/564/2023 Rady Miejskiej w Barcinie z dnia 15 grudnia 

2023 roku. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem (załącznik nr 8 do protokołu) przedstawiła 

skarbnik gminy Joanna Żmudzińska. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Prawa i Porządku Publicznego Bartłomiej Uszko 

oznajmił, że komisja jednogłośnie była za przyjęciem projektu uchwały. 

 

Z uwagi na brak wniosków do projektu uchwały przewodnicząca obrad poddała go 

pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych: 

Za: 15 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0  

Imienny wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Barcin uchwalonej Uchwałą 

Nr LXV/564/2023 Rady Miejskiej w Barcinie z dnia 15 grudnia 2023 roku stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

Rada Miejska podjęła uchwałę Nr III/14/2024 w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Barcin uchwalonej Uchwałą Nr LXV/564/2023 Rady 

Miejskiej w Barcinie z dnia 15 grudnia 2023 roku (załącznik Nr 10).  

 

 

Ad 9. 

 

Po dokonaniu zmian w WPF przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zasad 

i trybu udzielania ulg w spłacaniu należności pieniężnych o charakterze 

cywilnoprawnym, przypadających Gminie Barcin oraz jej jednostkom podległym, 

a także wskazania organów do tego uprawnionych oraz warunków dopuszczalności 

pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem (załącznik nr 11 do protokołu) przedstawiła 

skarbnik gminy Joanna Żmudzińska. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Prawa i Porządku Publicznego Bartłomiej Uszko 

oznajmił, że komisja jednogłośnie zarekomendowała przyjęcie projektu uchwały. 

 

Z uwagi na brak wniosków do projektu uchwały przewodnicząca obrad poddała go 

pod głosowanie. 
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Głosowało 15 radnych: 

Za: 15 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0  

Imienny wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały w sprawie zasad i trybu 

udzielania ulg w spłacaniu należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym, 

przypadających Gminie Barcin oraz jej jednostkom podległym, a także wskazania 

organów do tego uprawnionych oraz warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Rada Miejska podjęła uchwałę Nr III/15/2024 w sprawie zasad i trybu udzielania ulg 

w spłacaniu należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym, 

przypadających Gminie Barcin oraz jej jednostkom podległym, a także wskazania 

organów do tego uprawnionych oraz warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną 

(załącznik Nr 13).  

 

Ad 10. 

 

Następnie przystąpiono do rozpatrzenia kolejnego projektu uchwały - w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów nr 133/8 

położonej w obrębie ewidencyjnym Barcin Wieś, gmina Barcin. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem (załącznik nr 14 do protokołu) przedstawiła 

kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Ochrony Środowiska Eliza 

Graczyk. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennej 

Piotr Niestatek oznajmił, że komisja jest za przyjęciem projektu uchwały. 

 

Z uwagi na brak wniosków do projektu uchwały przewodnicząca obrad poddała go 

pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych: 

Za: 15 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0  

Imienny wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów nr 133/8 położonej w obrębie 

ewidencyjnym Barcin Wieś, gmina Barcin stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Rada Miejska podjęła uchwałę Nr III/16/2024 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów nr 133/8 położonej w obrębie 

ewidencyjnym Barcin Wieś, gmina Barcin (załącznik Nr 16).  
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Ad 11. 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

w północno-wschodniej części obrębu ewidencyjnego Piechcin, gmina Barcin. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem (załącznik nr 17 do protokołu) przedstawiła 

kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Ochrony Środowiska Eliza 

Graczyk. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennej 

Piotr Niestatek oznajmił, że komisja jest za przyjęciem projektu uchwały. 

 

Z uwagi na brak wniosków do projektu uchwały przewodnicząca obrad poddała go 

pod głosowanie. 

Głosowało 15 radnych: 

Za: 15 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0  

Imienny wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenów w północno-wschodniej części obrębu ewidencyjnego Piechcin, gmina 

Barcin stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Rada Miejska podjęła uchwałę Nr III/16/2024 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

w północno-wschodniej części obrębu ewidencyjnego Piechcin, gmina Barcin 

(załącznik Nr 19).  

 

 

Ad 12. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Sulecka: „Panie burmistrzu, mam pytanie, co 

prawda zadane przez mieszkańca i chciałabym dopytać w sprawie przebudowy 

drogi wojewódzkiej 254 – czy remont tej drogi przebiega zgodnie z planem i czy 

zakończenie prac planowane jest zgodnie z założonym planem?” 

 

Burmistrz Michał Pęziak: „To nie jest inwestycja gminna, ale mamy informacje od 

zarządcy drogi, zresztą jest informacja również dzisiaj w Gazecie Pomorskiej, że firma 

miała aneksowaną umowę do końca lipca i prawdopodobnie będzie miała 

aneksowane jeszcze o miesiąc czyli do końca sierpnia. Wynika to z tego, że po prostu 

na rynku były duże kłopoty z uzyskaniem kruszywa na podbudowę drogi oraz 

kruszywa, które jest używane w masie, no i z masą też były problemy. Dlatego są 

pewne opóźnienia. Przejezdność ma być zapewniona z początkiem sierpnia na tej 

drodze i będziemy mogli swobodnie wtedy do Bydgoszczy dojechać. Nie natrafiono 

na żadne niespodzianki typu jakieś archeologiczne znaleziska, natomiast były 
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2 kolizje z wodociągami, które przebiegały akurat nie w tym miejscu, w którym były 

na mapie i trzeba było przeprojektować w tych 2 fragmentach drogę. Takie 

informacje mamy od zarządcy drogi. Myślę, że możemy je dzisiaj tutaj też 

i przekazać.” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Sulecka: „I kolejne pytanie to czy coś dzieje się 

z zakładką na portalu gminnym dotyczącym „Zapytaj burmistrza”. Czy jest jakaś 

awaria w tej kwestii, ponieważ też spływają informacje, że nie można zadać pytania 

burmistrzowi.” 

 

Burmistrz Michał Pęziak: „Tak, jest awaria. Najpierw coś się zadziało, że nie mogłem 

udzielić odpowiedzi tzn. kiedy udzielałem odpowiedzi, pojawiało się pytanie bez 

odpowiedzi, a teraz też nie można zadać pytania. Firma, która tym się zajmuje, 

sprawę w tej chwili stara się rozwiązać.” 

 

 

Ad 13. 

 

Po wyczerpaniu ustalonego porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej 

zamknęła III sesję Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:                                                                      Posiedzeniu przewodniczyła: 

 

 

 
Przemysław Jessa                                                             Przewodnicząca Rady Miejskiej      

Inspektor ds. obsługi Rady                                                           Agnieszka Sulecka 

 


